



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

QUESTIONS

Please specify how many individual pay groups you have in the 2 CBAs. A pay group is a group of employees that are bound by the same work rules (i.e.: OT after 8 hours/day, 40/week, scheduled Monday to Friday, with shift premiums for evening work).

Q1 *Veillez préciser le nombre de groupes de paie individuels que vous avez dans les 2 CBA. Un groupe de paie est un groupe d'employés qui sont liés par les mêmes règles de travail (c'est-à-dire : OT après 8 heures/jour, 40/semaine, du lundi au vendredi, avec des primes de quart pour le travail de soir).*

Please describe how many scheduling groups you have (ie: m to f 40 hours, must have specific skill/cert to fill job, no OT allowed).

Q2 *Veillez décrire le nombre de groupes de planification que vous avez (c.-à-d. : m à f 40 heures, doit avoir des compétences/certificats spécifiques pour pourvoir le poste, pas d'OT autorisé).*

We have 5 pay groups: 2 unionized (75% of employees) and 3 unrepresented groups.

A1 *Nous avons 5 groupes de rémunération : 2 syndiqués (75 % des employés) et 3 groupes non représentés.*

We will need to work together on the definition of a scheduling group. Based on the points in the question, it would be similar to the number of pay groups.

A2 *Nous devons travailler ensemble sur la définition d'un groupe de planification. Sur la base des points de la question, il serait similaire au nombre de groupes de rémunération.*



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

Q3	Could PPS please provide the complete, detailed Oracle BOM that PPS purchased? <i>Le SPP pourrait-il fournir la nomenclature Oracle complète et détaillée que PPS a achetée ?</i>
Q4	In order to provide a realistic phased project plan, can PPS please advise if there are other internal parallel projects that may impact the Oracle ERP/Kronos deployment, and thus need to be considered for planning purposes? For instance, are there groupings of functionalities tied to other systems that need to be done together, or completed by a specific date (e.g. the Finance module deployment needs to be done by April 1, 2022?). <i>Afin de fournir un plan de projet réaliste par étapes, le SPP peut-il indiquer s'il existe d'autres projets parallèles internes susceptibles d'avoir un impact sur le déploiement d'Oracle ERP/Kronos et qui doivent donc être pris en compte à des fins de planification ? Par exemple, existe-t-il des regroupements de fonctionnalités liées à d'autres systèmes qui doivent être réalisés ensemble ou terminés à une date spécifique (par exemple, le déploiement du module Finance doit être effectué d'ici le 1er avril 2022 ?).</i>



A3	Please see new tables below <i>Veillez consulter les nouveaux tableaux ci-dessous</i>
A4	At this time, there are no other parallel projects to consider for date dependencies. With respect to grouping of functionality, PPS is seeking recommendations – based on past project success stories, ERP best practices and feasibility for a small project team. Known considerations have been listed in section 5/page 30, “Facts and Considerations.” <i>Pour le moment, il n'y a pas d'autres projets parallèles à considérer pour les dépendances de date. En ce qui concerne le regroupement des fonctionnalités, le SPP recherche des recommandations basées sur des réussites de projets antérieurs, les meilleures pratiques ERP et la faisabilité pour une petite équipe de projet. Les considérations connues ont été énumérées dans la section 5/page 32, « Faits et Points à considérer ».</i>



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

Q5

Other than Kronos & Phoenix integrations, are there any other key integrations to be considered in the RFP response?

Outre les intégrations Kronos et Phoenix, existe-t-il d'autres intégrations clés à prendre en compte dans la réponse à la RFP ?

A5

At this time, PPS anticipates the following interfaces:

- Kronos
- PPS Microsoft Azure Active Directory for authentication
- Government of Canada Central Financial Management Reporting System (CFMRS)
- Phoenix pay system
- Current system used for inventory. Note, the current system, by ICO Solutions, is working very well, so we do not plan to replace it during initial phases of the ERP project.

A ce stade, le SPP anticipe les interfaces suivantes :

- Kronos*
- PPS Microsoft Azure Active Directory pour l'authentification*
- Système central de rapports sur la gestion financière du gouvernement du Canada (SGRF)*
- Système de paye Phénix*
- Système actuel utilisé pour l'inventaire. Notez que le système actuel, par ICO Solutions, fonctionne très bien, nous n'envisageons donc pas de le remplacer lors des phases initiales du projet ERP.*



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

Q6	<p>Will timesheet be in Kronos? With clocks or daily check-in? Or Time Sheet entry?</p> <p><i>La feuille de temps sera-t-elle en Kronos ? Avec des pointeuses ou un enregistrement quotidien ? Ou la saisie de la feuille de temps ?</i></p>
Q7	<p>What is the current time system? What functionality is missing?</p> <p><i>Quel est le système horaire actuel ? Quelle fonctionnalité manque ?</i></p>

A6	<p>Yes, schedules and timesheet will be in Kronos. No timeclocks. We are looking to assess our options and best way forward, e.g. shift check-in for Operational employees and exception reporting for Administration.</p> <p><i>Oui, les horaires et les feuilles de temps seront en Kronos. Pas de pointeuses. Nous cherchons à évaluer nos options et la meilleure voie à suivre, par ex. enregistrement au début des quarts de travail pour les employés opérationnels et la déclaration du temps par exception pour l'administration.</i></p>
A7	<p>The current systems for scheduling and timesheet entry will be decommissioned due to being aging technology, and due to being disconnected from one another. We are looking to implement a common solution for all employees; one place to view and update schedules, leave and time with the possibility of charging a project code or different cost center.</p> <p><i>Les systèmes actuels de planification des horaires et de saisie des feuilles de temps seront mis hors service en raison de leur technologie vieillissante et de leur déconnexion les uns des autres. Nous cherchons à mettre en place une solution commune pour tous les employés ; un seul endroit pour consulter et mettre à jour</i></p>



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

	<p><i>les horaires, les congés et les heures avec la possibilité de facturer un code de projet ou un centre de coûts différent.</i></p>
<p>Q8 Position Management – What is expected - Budgeting? Vacancy & Requisition? Or just the structure/nomenclature, associated with Job & Department?</p> <p><i>Gestion des postes - Qu'est-ce qui est attendu - Budgétisation? Vacance et demande? Ou simplement la structure/nomenclature, associée à Job & Department?</i></p>	<p>A8 Yes, FTE budgeting is expected. Vacancy and Requisitions is also expected in the context of initiating staffing processes.</p> <p><i>Oui, une budgétisation des ETP est prévue. Les postes vacants et les demandes sont également attendus dans le contexte du lancement des processus de dotation.</i></p>
<p>Q9 Will HR Orgs match Finance departments / cost centres?</p> <p><i>Les organisations RH correspondent-elles aux départements financiers/centres de coûts?</i></p>	<p>A9 Yes, the HR Orgs must match the cost centre structure. Caveat the HR Orgs may go to lower levels for leave approval by supervisor who are not cost centre managers.</p> <p><i>Oui, les organisations RH doivent correspondre à la structure des centres de coûts. Attention, les organisations RH peuvent passer à des niveaux inférieurs pour l'approbation des congés par le superviseur qui ne sont pas des gestionnaires de centre de coûts.</i></p>



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

<p>Q10 Approval workflows – is approval based on supervisor, Position or Org hierarchy?</p> <p><i>Workflows d'approbation - l'approbation est-elle basée sur la hiérarchie du superviseur, du poste ou de l'organisation?</i></p>	<p>Workflow approvals will depend on the workflow in question, likely supervisors in HR workflows, positions for Financial related workflows and Org Hierarchy for specific workflows on sensitive issues, so potentially all 3.</p> <p>A10 <i>Les approbations de flux de travail dépendront du flux de travail en question, des superviseurs probables dans les flux de travail RH, des postes pour les flux de travail liés aux finances et de la hiérarchie organisationnelle pour des flux de travail spécifiques sur des questions sensibles, donc potentiellement tous les 3.</i></p>
<p>Q11 Benefits – is a full benefit configuration required? Or it is a feed to an external system from a vendor? In other words, will Benefits Open Enrollment happen on Oracle?</p> <p><i>Avantages – une configuration à avantages complets est-elle requise ? Ou s'agit-il d'un flux vers un système externe provenant d'un fournisseur ? En d'autres termes, l'inscription ouverte aux avantages se produira-t-elle sur Oracle?</i></p>	<p>We do not require full benefits configuration; enrollment will not happen in Oracle.</p> <p>A11 <i>Nous n'exigeons pas la configuration complète des avantages ; l'inscription ne se fera pas dans Oracle.</i></p>
<p>Q12 What areas in Talent Management are in scope? Oracle includes basic Recruitment, Onboarding, Performance Management, Compensation, Career Development, Learning, Succession Planning, Opportunity Market.</p>	<p>A12 Basic Recruitment, Onboarding, Performance Management, Compensation, Career Development, Learning, Succession Planning. Phasing has not been determined.</p>



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

*Quels domaines de la gestion des talents sont concernés ?
Oracle comprend le recrutement de base, l'intégration, la
gestion des performances, la rémunération, le
développement de carrière, l'apprentissage, la planification
de la relève, le marché des opportunités.*

Payroll – are we doing a full payroll implementation?
(what/where is the current gross pay source to Phoenix?)

Q13 *Paie – effectuons-nous une mise en œuvre complète de la
paie ? (quelle/où est la source de rémunération brute
actuelle de Phénix ?)*

*Recrutement de base, intégration, gestion des
performances, rémunération, développement de carrière,
apprentissage, planification de la relève. Le phasage n'a
pas été déterminé.*

We are not doing a full payroll implementation. Employee
payment is via Phoenix. HR system will have gross salary
rates for salary, overtime and shift premiums and all other
payments, such as lump sum payments.

We will require runs of overtime and shift premiums
reports to be produced for manual entry into Phoenix.

A13 *Nous ne faisons pas une mise en œuvre complète de la
paie. Le paiement des employés se fait via Phénix. Le
système RH aura des taux de salaire bruts pour le salaire,
les heures supplémentaires et les primes de quart et tous
les autres paiements, tels que les paiements forfaitaires.
Nous exigerons la production de rapports sur les heures
supplémentaires et les primes de quart pour une entrée
manuelle dans Phénix.*



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

<p>Q14</p> <p>Payroll – What/where is the current feed to payroll? <i>Paie – Quel/où est le flux actuel de la paie ?</i></p>
<p>Q15</p> <p>What is the volume of Procurement Contracts & Suppliers? <i>Quel est le volume des contrats d'approvisionnement et des fournisseurs?</i></p>

<p>A14</p> <p>Currently time and gross pay are in a legacy PeopleSoft system. A report is produced of pay transactions for Phoenix, which are typed into the Phoenix system. With the new ERP, the Phoenix interaction will remain the same, with the report being produced from Oracle. Note that a pay file will return from Phoenix, that may require some code conversion in the API before being applied to the PPS accounts in Oracle.</p> <p><i>Actuellement, le temps et la rémunération brute sont dans un ancien système PeopleSoft. Un rapport est produit sur les transactions de paye pour Phénix, qui sont saisies dans le système Phénix.</i></p> <p><i>Avec le nouvel ERP, l'interaction avec Phoenix restera la même, le rapport étant produit à partir d'Oracle.</i></p> <p><i>Notez qu'un fichier de paiement sera renvoyé de Phoenix, ce qui peut nécessiter une conversion de code dans l'API avant d'être appliqué aux comptes du SPP dans Oracle.</i></p>
<p>A15</p> <p>Around 50 active contracts and 250 suppliers in the system.</p>



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

	<p><i>Environ 50 contrats actifs et 250 fournisseurs dans le système.</i></p>
<p>Q16 Will this be a new Chart of accounts or is it being imported from a legacy system? <i>S'agira-t-il d'un nouveau plan comptable ou est-il importé d'un ancien système?</i></p>	<p>A16 The new chart of accounts will be based on the legacy system, with some changes, although it must map to the Federal Government chart of accounts published by the Receiver General. <i>Le nouveau plan comptable sera basé sur l'ancien système, avec quelques modifications, bien qu'il doive correspondre au plan comptable du gouvernement fédéral publié par le receveur général.</i></p>
<p>Q17 Is any of the Oracle OCR (Optical Character Recognition) in scope for any application (i.e. automated invoice capture/processing). <i>La ROC (reconnaissance optique des caractères) d'Oracle est-il dans le champ d'application de toute application (c'est-à-dire la capture/le traitement automatisé des factures).</i></p>	<p>A17 Yes, PPS would like to implement OCR for incoming invoices. The Oracle module, WebCenter Forms Recognition Cloud Service has been purchased. <i>Oui, le SPP souhaite implémenter la ROC pour les factures entrantes. Le module Oracle, WebCenter Forms Recognition Cloud Service a été acheté.</i></p>
<p>Q18 Number of bank accounts used for Cash management? <i>Nombre de comptes bancaires utilisés pour la gestion de trésorerie?</i></p>	<p>A18 One bank account with the Receiver General. <i>Un compte bancaire auprès du receveur général.</i></p>



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

Q19	How many expense templates will you have? <i>Combien de modèles de dépenses aurez-vous ?</i>
Q20	Can you please expand on the Delegation Matrix? How many levels of delegation? <i>Pouvez-vous s'il vous plaît développer la matrice de délégation ? Combien de niveaux de délégation?</i>

A19	Currently in the financial system, none. Otherwise we have 3 to 5 expense templates for travel, hospitality, taxi and miscellaneous expenses. <i>Actuellement dans le système financier, aucun. Sinon, nous avons 3 à 5 modèles de dépenses pour les frais de voyage, d'accueil, de taxi et divers.</i>
A20	The financial delegation matrix has 5 levels of managerial positions that follow the org/cost centre structure. The financial delegation matrix also identifies functional positions for which specific approvals are required (similar to commodity owners in some cases). <i>La matrice de délégation financière comporte 5 niveaux de postes de direction qui suivent la structure organisation/centre de coûts. La matrice de délégation financière identifie également les postes fonctionnels pour lesquels des approbations spécifiques sont requises (semblables aux propriétaires de matières premières dans certains cas).</i>



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

Can you please clarify what you mean by commitment and reconciliation?

Q21

Pouvez-vous préciser ce que vous entendez par engagement et réconciliation?

Commitments are used to reserve funds, most common form of commitments are purchase orders but we also want manual commitments (for example to reserve \$10K for travel). These commitments need to be referenced when expenditures are processed against them and reduce the total value of the commitment (i.e. reconciled) so that only the outstanding balance remains as a commitment in reports.

A21

Les engagements sont utilisés pour réserver des fonds, la forme la plus courante d'engagements sont les bons de commande, mais nous voulons également des engagements manuels (par exemple pour réserver 10 000 \$ pour les voyages). Ces engagements doivent être référencés lorsque les dépenses sont traitées par rapport à eux et réduire la valeur totale de l'engagement (c'est-à-dire réconcilié) de sorte que seul le solde impayé reste en tant qu'engagement dans les rapports.

What type of accounting will you use (encumbrance, accrual, etc)?

Q22

Quel type de comptabilité utiliserez-vous (engagement, comptabilité d'exercice, etc.) ?

As explained in A21, encumbrance accounting will be used for reserving funds, in our environment we refer to this as managing the Commitment Budget.

A22

Accrual accounting is used, particularly at the end of year for all goods and services received prior to March 31st but not yet paid. On the salary side, accrual entries are

Parliamentary Protective Service
Procurement Services
155 Queen Street, #500
Ottawa ON, K1A 0B8



Service de protection parlementaire
Services d'approvisionnement
155, rue Queen, #500
Ottawa ON, K1A 0B8

QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

performed each month to account for the number of days between the last pay date and the month end date not yet paid.

Actual Accounting is also used given we operate under voted appropriations; this is referred to as our Payment Budget. This is the critical control budget for the organization that cannot be exceeded (our bank account balance if you will).

Comme expliqué dans A21, la comptabilité d'engagement sera utilisée pour réserver des fonds, dans notre environnement, nous appelons cela la gestion du budget d'engagement.

La comptabilité d'exercice est utilisée, en particulier en fin d'année pour tous les biens et services reçus avant le 31 mars mais non encore payés. Côté salaire, des écritures d'accumulation sont effectuées chaque mois pour comptabiliser le nombre de jours entre la dernière date de paie et la date de fin de mois non encore payés.

La comptabilité réelle est également utilisée étant donné que nous fonctionnons avec des crédits votés ; c'est ce qu'on appelle notre budget de paiement. C'est le budget de contrôle critique pour l'organisation qui ne peut être dépassé (le solde de notre compte bancaire si vous voulez).



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

Q23

How many fixed assets will be imported and how many rules depreciation rules are used?

Combien d'immobilisations seront importées et combien de règles de règles d'amortissement sont utilisées ?

A23

The number of fixed assets is reasonable/not a huge number, total original book value of below \$5M. We have 6 asset classes and 5 different amortization periods.

Le nombre d'immobilisations est raisonnable/pas un nombre énorme, la valeur comptable d'origine totale est inférieure à 5 millions de dollars. Nous avons 6 classes d'actifs et 5 périodes d'amortissement différentes.

Q24

What is the number of inventory organizations? How many locators? Does you inventory management warehouse management? If so, how many locations?

Quel est le nombre d'organisations d'inventaire? Combien de localisateurs ? Avez-vous la gestion des stocks de gestion d'entrepôt? Si oui, combien d'emplacements?

A24

Being a service-oriented organization, we do not deal with a lot of inventory. As mentioned in Answer #5, PPS has an inventory system that is working well, primarily serving for a quartermaster function. We expect minimal configuration related to inventory, although purchasing will be done in Oracle. We will have one or possibly two inventory warehouses.

Étant une organisation axée sur les services, nous ne traitons pas beaucoup d'inventaire. Comme mentionné dans la réponse n°5, le SPP dispose d'un système d'inventaire qui fonctionne bien, servant principalement à une fonction de quartier-maître. Nous nous attendons à une configuration minimale liée à l'inventaire, bien que



QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

	<p><i>l'achat se fasse dans Oracle. Nous aurons un ou éventuellement deux entrepôts d'inventaire.</i></p>
<p>Q25 What does PPS consider as the key mobile features to be deployed? <i>Quelles sont les principales fonctionnalités mobiles à déployer pour le SPP?</i></p>	<p>PPS would like to deploy mobile features for efficiency, however they may be deployed in a phased rollout, with considerations to the technology, testing and change management. Without knowing everything that is possible with Oracle and Kronos – PPS is interested in mobile time reporting, self-service for HR functionality, HR and Financial/Procurement text notifications for approvals.</p> <p>A25 <i>Le SPP souhaite déployer des fonctionnalités mobiles pour plus d'efficacité, mais elles peuvent être déployées par étapes, en tenant compte de la technologie, des tests et de la gestion du changement. Sans savoir tout ce qui est possible avec Oracle et Kronos, le SPP s'intéresse aux rapports de temps mobiles, au libre-service pour les fonctionnalités RH, aux notifications textuelles RH et financières/approvisionnement pour les approbations.</i></p>
<p>Q26 Can you please elaborate on the Data Extract from Legacy Sources. How much data (i.e. last fiscal year) do you expect to import? What are the legacy systems for each component? We assume that PPS will own the data</p>	<p>A26 It is a fair assumption that PPS will own the data extraction and data cleansing activities and the SI will provide expertise and tools for loading into Oracle and/or</p>

Parliamentary Protective Service
Procurement Services
155 Queen Street, #500
Ottawa ON, K1A 0B8



Service de protection parlementaire
Services d'approvisionnement
155, rue Queen, #500
Ottawa ON, K1A 0B8

QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

extraction and data cleansing and the vendor will do the loading into Oracle.

Pouvez-vous s'il vous plaît élaborer sur l'extrait de données des sources héritées. Quelle quantité de données (c'est-à-dire la dernière année fiscale) prévoyez-vous d'importer ? Quels sont les systèmes hérités pour chaque composant ? Nous supposons que le SPP sera propriétaire de l'extraction et du nettoyage des données et que le fournisseur se chargera du chargement dans Oracle.

Kronos. PPS is currently reviewing its data sources, amount of data and data quality.

Il est juste de supposer que le SPP sera responsable des activités d'extraction et de nettoyage des données et que le SI fournira une expertise et des outils pour le chargement dans Oracle et/ou Kronos. Le SPP examine actuellement ses sources de données, la quantité de données et la qualité des données.

Parliamentary Protective Service
 Procurement Services
 155 Queen Street, #500
 Ottawa ON, K1A 0B8



Service de protection parlementaire
 Services d'approvisionnement
 155, rue Queen, #500
 Ottawa ON, K1A 0B8

QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.
La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

Response to Question 3:

Part #	Description	Metric	Qty
B91079	Oracle Fusion Enterprise Resource Planning Cloud Service	Hosted Named User	10
B73948	Oracle Fusion WebCenter Forms Recognition Cloud Service	1 K Records / month	10
B91082	Oracle Fusion Procurement Cloud Service	Hosted Named User	10
B91083	Oracle Fusion Procurement Self Service Cloud Service	Hosted Named User	100
B91073	Oracle Enterprise Performance Management Standard Cloud Service	Hosted Named User	10
B91110	Oracle Integration Cloud Service for Oracle SaaS - Enterprise	1 Million Messages	2
B85243	Oracle Data Masking for Fusion Cloud Services	Each	1
B85679	Oracle Database Vault and Break Glass for Fusion Cloud Service	Each	1
B85800	Fusion Human Capital Management Base Cloud Service	Hosted Employee	650
B91066	Oracle Fusion Talent Management and Workforce Compensation Cloud Service	Hosted Named User	500
B87675	Fusion Recruiting Cloud Service	Hosted Employee	650
B85242	Fusion Learning Cloud Service	Hosted Named User	650
B89482	Fusion Workforce Health and Safety Incidents Cloud Service	Hosted Employee	650

Parliamentary Protective Service
Procurement Services
155 Queen Street, #500
Ottawa ON, K1A 0B8



Service de protection parlementaire
Services d'approvisionnement
155, rue Queen, #500
Ottawa ON, K1A 0B8

QUESTIONS AND ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES
PPS-RFP-2021-077
ERP Systems Integrator

Closing date for questions is September 10th, 2021, prior to 2:00 pm.

La date de clôture pour la période de questions est le 10 septembre ,2021, avant 14h00.

Date Revised:17/09/2021

Product Name	Quantity
WORKFORCE DIMENSIONS TIMEKEEPING HOURLY	500
WORKFORCE DIMENSIONS TIMEKEEPING SALARIED	150
WORKFORCE DIMENSIONS ABSENCE	650

Product Name	Quantity
WORKFORCE DIMENSIONS ADVANCED SCHEDULING	650